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Pan

Bartłomiej Dyba-Bojarski

Radny

Rady Miejskiej w Łodzi

Odpowiadając na interpelację Pana Radnego złożoną w dniu 31 sierpnia 

2022 r. dotyczącą Łódzkiego Roweru Publicznego uprzejmie informuję, że obecnie 

trwają rozmowy z jego Operatorem mające na celu przywrócenie prawidłowego 

funkcjonowania systemu. 

 W związku z powstałymi nieprawidłowościami do tej pory w 2022 r. 

naliczono 3 912 600,00 zł kary z tytułu braku wymaganej liczby rowerów. Warto 

zaznaczyć, że aktualnie wynagrodzenie dla Operatora wyliczane jest 

proporcjonalnie do liczby rowerów, które znajdują się przy stacjach i  są dostępne 

dla mieszkańców. 

W celu zapoznania się z prowadzoną w przedmiotowej sprawie 

korespondecją zapraszam Pana Radnego do Zarządu Dróg i Transportu. Termin 

spotkania należy ustalić z Sekretariatem ww. jednostki.

Wojciech ROSICKI

Do wiadomości: 
Wydział Organizacyjno-Administracyjny w Departamencie Organizacji Urzędu 
i Obsługi Mieszkańców UMŁ




